
Вучићев коментар на изјаву немачког амбасадора да ће Београд на крају морати да прихвати политику ЕУ према Русији: То није ништа ново, такав став је познат од почетка; да ли ће нас примити, то зависи од њих
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Премијер Србије Александар Вучић изјавио је у Риги да је за Србију кључно да спроведе
реформе, а да ће коначна одлука о њеном чланству у ЕУ зависити од ЕУ.

  

  

Како је саопштила Влада Србије, Вучић је коментаришући изјаву немачког амбасадора у
Србији Аксела Дитмана да ће Београд на крају преговарачког процеса морати да
прихвати политику ЕУ према Русији, оценио да то "није ништа ново" и да је такав став
познат од почетка преговарачког процеса са ЕУ.

  

"Да ли ће нас примити или неће, то на крају крајева зависи од њих. Наше је да урадимо
неопходне реформе, да себе променимо. Наш економски раст нама подиже цену и
постајемо важнији ако будемо боље стајали на светској Дуинг бизнис листи, ако будемо
имали више фабрика и путева. То је од кључног значаја", казао је Вучић. 

  

Ми Срби највише волимо да решавамо белосветска питања - реформе Србије
важније од Хилари и Трампа

  

Он је додао да Србија не треба превише да брине о геополитичким питањима, попут
избора за председника САД. 
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"Та питања су мало компликованија и не треба о томе превише да бринемо иако ми Срби
највише волимо да решавамо белосветска питања. Кључно питање за многе балканске
народе је Трамп или Хилари, а не да ли ћемо изградимо 10 или 20 километара аутопута",
додао је премијер. 

  

Вучић у Риги учествује на Самиту лидера Централне и Источне Европе и Кине.

  

(Бета) 
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